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Besluitenlijst van het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen  

 

Op:  3 juli 2014 

Aanvang:  21:30 uur 

Locatie:  de raadszaal van het gemeentehuis 

 
Aanwezig:  De heer: J.A.M. Vos     voorzitter  

Mevrouw:  W.A.M. Baartmans    lid  

De heren:  W.J. van den Berge    lid  

M.H.C.M. Lambers   lid  

N.C.J. Broos    plv. lid  

J.H.F. Weerdenburg   lid  

T.C.J. Huisman    lid  

E.C. van der Spelt    lid 

 

Mevrouw:  E.P.M. van der Meer    griffier  

 

Afwezig:  de heer:  C.A.A.M. Gommeren    lid  

 

 

 

01. Opening. 

 De heer Gommeren wordt door de heer Broos vervangen. 

 

02. Vaststellen agenda. 

 Akkoord. 

 

03. Vaststelling besluitenlijst 12 juni 2014. 

 De heer Broos: Met betrekking tot de receptie voor mw. Bolten heb ik namens de VVD toch nog 

gevraagd naar zo een receptie voor mw. Leloux. Hierop is door de heer Vos een reactie gegeven. Is 

er een reden waarom dat niet verwerkt is? Gelieve dit op te nemen. 

Met deze opmerking kan deze besluitenlijst goedgekeurd worden. 

04. Ingekomen stukken en mededelingen. 

 Mededeling: Op 11 september is een informatieavond over veiligheid gepland. Daardoor zal het 

presidium op 18 september gehouden worden. Het presidium gaat akkoord.  

 

05. Jaarlijks gesprek met de rekenkamercommissie. 

Mevrouw Verheij geeft een toelichting. De heer Van den Berge geeft aan dat hem de gang van zaken 

verbaasd in de vorige vergadering. De heer Broos geeft aan dat we helder moeten communiceren. 

De heer Lambers geeft aan dat dit juist zo is afgesproken om het rapport zorgvuldig te behandelen. 

 

Mevrouw Verheij geeft aan dat er goede contacten zijn met de organisatie, de algemeen directeur, 

de OR en de raad. Contacten lopen via de algemeen directeur. Deze contacten voldoen.  

 

De heer De Boer geeft een toelichting op het functioneren van de RKC. Het presidium stemt in met 

de notitie.  

 

Mevrouw Verheij geeft aan geschrokken te zijn van de overschrijding en pleit voor een verhoging. De 

heren Lambers, Weerdenburg, Huisman, Van der Spelt, Broos en Van den Berge en mevrouw 

Baartmans hebben geen bezwaar tegen uitbreiding van het budget.     

 

Het presidium spreekt af een motie aan te bieden bij de perspectiefnota.  
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Mevrouw Baartmans is blij met het onderwerp doorlooptijd vergunningen. Ook het onderzoek naar de 

samenwerkingsverbanden wil zij voor pleiten. Als derde zou zij het armoedebeleid willen. De heer 

Broos wil graag de transities onderzocht hebben. De heer Huisman: digitale dienstverlening en 

communicatie.  

 

De heer Weerdenburg: 2 onderwerpen.  

De heer Lambers: effecten van de transities op het bestedingspatroon en maatschappelijk welzijn. 

Hij refereert aan het verzoek van actiegroep SAS om een onderzoek in te stellen. Mevrouw Verheij 

geeft aan het te overwegen voor zover het gaat om het proces. Mevrouw Verheij neemt hiervoor de 

gelegenheid tot het najaar om hierover te denken. Het is een verzoek van een burger. De nota van 

werkwijze biedt een toetsingsschema. Met betrekking tot de transities kan de RKC niet monitoren. Zij 

denkt de transities pas later te kunnen onderzoeken.  

 

De burgemeester vult aan dat er al veel onderzoek is gedaan naar gemeenschappelijke 

samenwerking.  

 

Mevrouw Verheij vraagt naar de wensen van de raad over de voorkeur voor de nieuwe kandidaten.  

 

De burgemeester dankt de commissie voor de komst en wenst deze veel succes.   

 

06. Overzicht behandeling vragen van de gemeenteraad. 

 Aangenomen.  

 

07. Vergoeding burgerleden. 

De heer Lambers geeft aan dit voorstel te willen amenderen. Om het volgende week te kunnen 

agenderen. Hamerstuk voor de raadsvergadering van 10 juli 2014.   

 

08. Aanbesteding accountantscontrole. 

De heer Broos doet het appel onze eigen identiteit te borgen. De heer Van der Spelt sluit zich daarbij 

aan. De heer Lambers maakt zich zorgen over de wijze van formuleren van een specifieke zin in de 

memo. Het presidium gaat akkoord met het voorstel.    

 

09. Rondvraag. 

 Er zijn geen punten voor de rondvraag.  

 

09a.  Besloten deel.  

 

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 18 september 2014 

 

Griffier de voorzitter  

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer J.A.M. Vos 

 


